
Referat af ordinær generalforsamling i Medborgerhuset Vålse Gamle Skole fredag 

den 6. marts 2015. 
 

Formand Steen Brisson byder velkommen, og forestår valg af stemmetællere og en dirigent. 

Som stemmetællere vælges Poul og Finn. 

Bestyrelsens forslag til dirigent, Preben Rasmussen, vælges. 

Steen Brisson vælges som referent. 

Dirigenten konstaterer at generalforsamlingen er lovligt varslet og indkaldt, og dermed er beslutningsdygtig. 

 

Bestyrelsens beretning 

Som det er blevet vane, udleveres beretningen på skrift, og bliver gennemgået at Steen Brisson. Den skriftlige 

beretning er vedlagt dette referat. 

Beretningen tages til efterretning. 

 

Gennemgang af det reviderede regnskab. 

Der er 111 medlemmer. Vi har udlejet for 22.160 (svarende til ca. 20-25 weekend udlejninger), haft renteindtægter 

for  3.304,79 og fået et driftstilskud på 185.000. 

Der har været rengøring for ca. 17.000,-, medarbejder udgifter 2.175,97, forsikringer for 16.355,-, skorstensfejning 

for 5.814,-, vand for ca. 4.452,-, olie for ca. 105.000, oliefyrsservice for 3.558,-, el ca. 12.000,-, reparationer for ca. 

81.150,- hvoraf ca. 60.000 er nye vinduer, og ca. 11.000,- er skabet til vores hjertestarter. 

Licens og internet koster ca. 5.600,-, foldere ca. 4.000,-. 

Årets resultat er et underskud på 12.382,61. 

Regnskabet godkendes.  

 

Indkomne forslag  

Bestyrelsen foreslår at Medborgerhuset Vålse Gamle Skole tegner et sponsorat på 2.000 kr. hos Nørre Vedby Forum. 

Nørre Vedby Forum er kommet i knibe fordi de modtog tilsagn og et stort beløb fra LAG-midlerne, men pengene 

udbetales først når der foreligger et revideret regnskab. Indtil det foreligger skal man låne pengene i banken, og da 

det har taget lang tid at behandle udbetalingen, er Nørre Vedby Forum endt med en rentegæld på 39.000 kr., som 

de vil forsøger at få dækket ved at få ca. 20 lokale virksomheder og foreninger til hver at tegne et sponsorat på 2.000 

kr. 

Forslaget er enstemmigt godkendt. 

 

Budget 

Frans gennemgår budgettet. 



I årets budget skiller posten på 195.000,- til kloak sig ud i forhold til tidligere år, og denne udgift gør at der 

budgetteres med et underskud på 142.000 for året. De øvrige poster er sat til samme niveau som regnskabet for 

2014. 

Budgettet godkendes. 

 

Kontingentet foreslås uændret på 100 kroner per husstand. 

Godkendes. 

 

Valg af bestyrelse. 

På valg er næstformand Pia Stryger, og bestyrelsesmedlemmerne Jørgen Bom og Erik Jakobsen. Alle tre bliver 

genvalgt for en to-årig periode. 

Som suppleanter genvælges Bitten Bendtsen og Finn Plet-Hansen for et år. 

Revisorerne, Jens Frederiksen og Keld Nielsen, genopstiller og genvælges for et år. 

Revisorsuppleant Niels Larsen. 

 

Eventuelt 

Der er arbejdsdag den 11. april hvor medlemmerne opfordres til at komme og være med til indvendig og udvendig 

vedligeholdelse, og til gengæld serveres der morgenmad og frokost til de fremmødte.  

Frans fortæller at der er mange forskellige aktiviteter i huset. Blandt de mere usædvanlige er der race-dueer og 

hunde der trækker vogne med tunge vægte (weight-pull). 

 

Generalforsamling afsluttes og der fortsættes med hyggeligt samvær. 
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